

Еженедельник новостей МДС, 25 февраля - 1 марта

IBC Weekly News, February 25 - March 1, 2019

25 февраля

В Минэкономике [награждены победители конкурса](#) на соискание **премий КР по качеству в сфере туризма и гостиничных услуг**. Исполнительный директор МДС входит в состав Совета по присуждению премий.

26 февраля

На [заседании Инвестсовета](#) при ПКР в рамках Форума по цифровой трансформации бизнес внес предложения по цифровизации услуг.

27-28 февраля

На [конференции](#) «Национальный диалог по региональному развитию» обсуждены проблемы, препятствующие развитию регионов, и определены пути их решения. Исполнительный директор МДС принял участие в работе форума.

27 февраля

На **селекторном совещании в Минздраве** рассмотрен проект решения Совета ЕЭК об утверждении формы отчёта об ингредиентах табачных изделий. Позицию КР высказали представители Минэкономки, поддерживая позицию ЕЭК по данному вопросу.

28 февраля

Консультативный совет [Бишкек Интернейшнл Скул](#) (BIS) рассмотрел **отчет BIS** и вопросы **инклюзивного образования** на ближайшие годы. Исполнительный директор МДС является членом Консультативного совета BIS.

Кыргызпатент совместно с Европейской экономической комиссией ООН презентовали Обзор по КР [«Инновации для устойчивого развития»](#).

1 марта

На общественных обсуждениях в Жогорку Кенеше КР представители МДС [высказали позицию](#) по законопроектам, запрещающим использование полиэтиленовых пакетов и пластиковой тары в Иссык-Кульской области.

February 25

The Economy Ministry held the [awards ceremony](#) for the winners of the **quality awards competition** in tourism and hotel services. The IBC Executive Director is a member of the Prize Award Council.

February 26

At the [Investment Council meeting](#) within the Digital Transformation Forum, business submitted its proposals on the service digitalization.

February 27-28

The [conference](#) “National Dialogue on Regional Development” discussed problems hampering the development of the regions and identified ways to solve them. IBC Executive Director took part in the forum.

February 27

The **call conference at the Healthcare Ministry** considered a draft ECE decision on the approval of the tobacco products ingredients. The Economy Ministry expressed Kyrgyzstan's point of view, supporting the EEC position on this issue.

February 28

[Bishkek International School](#) (BIS) Advisory Council considered a report on **BIS developments** and **Inclusive Education** challenges in primary years. IBC Executive Director is a BIS Advisory Council member.

Kyrgyzpatent, together with the UN Economic Commission for Europe, presented the [Innovation Sustainable Development Review of Kyrgyzstan](#).

March 1

The IBC representatives gave the business opinion on the draft laws prohibiting the use of plastic bags and containers in the Issyk-Kul region during [public discussions at the Parliament](#) of the Kyrgyz Republic.

Объявление

Уважаемые члены МДС!
В настоящее время в МДС работает РГ по

Announcements

Dear IBC members,
A WG on digital economy is currently working in

цифровой экономике. Если у вас есть предложения по этой теме, просим высылать их в наш адрес: office@ibc.kg

МДС, в числе пяти крупнейших бизнес-ассоциаций страны, вошел в состав [наблюдательного совета](#) бизнес-омбудсмана КР.

11 - 14 марта 2019 года [делегация британских компаний](#), возглавляемая British Expertise International, встретится с государственными органами, представителями бизнеса и международными организациями в Бишкеке.

Агентство по продвижению и защите инвестиций КР, Посольство КР в Германии и Восточный комитет германской экономики организуют с 15 по 17 апреля [инвестиционное роуд-шоу](#) бизнесменов КР в Германию.

24-30 марта состоится 21-е заседание кыргызско-русской межправительственной комиссии, в рамках которой 27-28 марта с 14.00 до 19.00 [состоится встречи](#) российского бизнеса с бизнес-объединениями КР.

IBC. If you have any suggestions on this topic, please send them to us: office@ibc.kg

IBC, among the five largest business associations in the country, joined the [Supervisory Board](#) of the Business Ombudsman of the Kyrgyz Republic.

Third [UK Trade Mission](#) will visit the Kyrgyz Republic from 11 - 14 March 2019. A delegation of UK companies, led by British Expertise International, will meet with governmental institutions, businesses, and international organizations in Bishkek.

The Investment Promotion and Protection Agency, Investment Representation of Kyrgyzstan in Germany and the Eastern Committee of the German Economy are organizing an [investment road-show](#) of Kyrgyz businesspeople to Germany from April 15 to 17.

On March 24-30, the 21st meeting of the Kyrgyz-Russian Intergovernmental Commission will be held. Meetings of Russian and Kyrgyz businesses are scheduled for March 27-28 from 14.00 to 19.00.

МДС в СМИ

28 февраля в ИА «Кабар» записан очередной [видеосюжет](#), подготовленный МДС **“Как удержать инвесторов в СЭЗ?”** Участники: **Первиз Хазар**, генеральный директор ФАО «Пласформ»; **Ахунбай Кошоев**, председатель Ассоциации инвесторов СЭЗ.

IBC in the media

On February 28, [a video prepared by IBC](#) **“How to keep investors in the FEZ?”** was recorded at the IA “Kabar”. Participants: **Perviz Hazar**, FAO Platform Director General; **Ahunbai Koshoyev**, FEZ Investors Association Chairman.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) of the most important changes in Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [еженедельный дайджест СМИ](#) по экономике, бизнесу и инвестициям.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) on economy, business and investment.

События на 4 - 7 марта

7 марта – первое заседание наблюдательного совета бизнес-омбудсмана КР.

Events for March 4 - 7

March 7 – the first meeting of the Supervisory Board of the Business Ombudsman of the Kyrgyz Republic.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные

адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.